
PROTOKÓŁ NR XXIX/17
z sesji, która odbyła się w dniu 24 marca 2017 o godz.9.00  w sali konferencyjnej

Urzędu Miejskiego w Bojanowie

W sesji uczestniczyli:
1. Radni Rady Miejskiej w Bojanowie,
2. Burmistrz, Zastępca Burmistrza, Skarbnik,
3. Kierownicy referatów Urzędu Miejskiego,
4. Sołtysi wiosek z terenu Gminy Bojanowo,
5. Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Bojanowo,
6. Radni Rady Powiatu Rawickiego,
7. Przedstawiciel lokalnych mediów,
8. Dyrektorzy szkół i przedszkoli.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Otwarcia XXIX sesji Rady Miejskiej w Bojanowie dokonał Przewodniczący pan Jarosław
Bartkowiak, po czym stwierdził, iż na 14– osobowy skład Rady w sesji uczestniczy  12 radnych
(nieobecni  radni:  Klimasz  Dariusz,  Kotlarczyk  Marek) jest  ona  zatem  władna  obradować
i  podejmować  prawomocne  uchwały-  Przewodniczący  Rady  zapytał  czy  do  przedstawionego
porządku obrad są zapytania bądź propozycje zmian.

Zmian  do  przedstawionego  przy  zawiadomieniach  porządku  obrad  nie  przedstawiono
w związku z powyższym porządek XXIX sesji przedstawia się następująco:

1. Otwarcie Sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad XXIX Sesji Rady Miejskiej.

3. Przyjęcie protokołu Nr XXVIII/17 z sesji odbytej w dniu 24 lutego 2017 roku.

4. Zapytania radnych.

5. Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie
międzysesyjnym.

6. Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy  w  okresie  międzysesyjnym  i  o  wydanych
zarządzeniach.

7. Ocena zakładów i jednostek organizacyjnych Gminy:

1) Miejska Biblioteka Publiczna w Bojanowie,

2) Gminne Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie,

3) Ośrodek Pomocy Społecznej w Bojanowie,

4) Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie,

5) Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Gołaszynie.

   8.  Informacja  o  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  
Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Bojanowo.

      9.  Podjęcie uchwały w sprawie:

1) przyjęcia sprawozdania Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie za 2016 r. oraz
potrzeby w zakresie pomocy społecznej,

2) zmiany Uchwały Nr XXVII/194/05 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 lutego
2005 roku w sprawie warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze
i  specjalistyczne  usługi  świadczone  przez  Ośrodek  Pomocy  Społecznej
w Bojanowie,
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3) uchwalenia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bojanowo,

4) ustanowienia pomnika przyrody,

5) miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  wyznaczenia  korytarza
technologicznego napowietrznej linii elektroenergetycznej WN 110 kV relacji GPZ
Rawicz  –  GPZ  Góra,  na  terenie  obrębu  Czechnowa  i  Sułowa  Małego,  gmina
Bojanowo,

6) określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do pierwszej
klasy dla  kandydatów spoza obwodów szkół podstawowych prowadzonych przez
Gminę Bojanowo,

7) określenia  kryteriów  wraz  z  liczbą  punktów  w  postępowaniu  rekrutacyjnym  do
publicznych przedszkoli oraz publicznych innych form wychowania przedszkolnego
prowadzonych  przez  Gminę  Bojanowo  oraz  dokumentów  niezbędnych  do
potwierdzenia tych kryteriów stosowanych na drugim etapie rekrutacyjnym,

8) zmiany Uchwały Nr XXVII/186/17 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 31 stycznia
2017 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych
i  niepublicznych  przedszkoli,  szkół  i  innych  form  wychowania  przedszkolnego
zakładanych i prowadzonych na terenie Gminy Bojanowo przez podmioty inne niż
jednostki  samorządu  terytorialnego  i  ministrów  oraz  trybu  i  zakresu  kontroli
prawidłowości ich wykorzystania,

9) w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju
szkolnego,

10) zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok.

      10.  Odpowiedzi na zapytania radnych.

      11.  Wolne głosy i wnioski.

      12.  Zakończenie.

Do pkt. 3 Przyjęcie protokołu nr XXVIII/17 z sesji, która odbyła się w dniu 24 lutego 2017
roku.

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się dnia 24 lutego 2017 roku nie wniesiono
uwag  pisemnych  i  ustnych.  Przewodniczący  obradom  zaproponował,  aby  przedmiotowego
protokołu nie odczytywać. Za propozycją Pana Przewodniczącego Rady głosowali wszyscy obecni
na sesji – 12 „za” (nieobecni radni: Klimasz Dariusz, Kotlarczyk Marek). W związku z powyższym
protokół  Nr  XXVIII/17  z  sesji,  która  odbyła  się  dnia  24  lutego  2017  roku  przyjęto  bez
odczytywania.

Do pkt. 4 Zapytania radnych.

Radny  Zygmunt  Maćkowiak  skierował  zapytanie  do  Radnego  Powiatowego  Pana  Wiesława
Ceglarka  odnośnie  podjęcia  odpowiednich  działań  zgłoszonych  na  poprzedniej  sesji  w sprawie
drogi  Bojanowo  –  Sowiny.  Pan  Radny  Ceglarek  odpowiedział,  że  rozmawiał  z  Panem
Lipowczykiem w tej sprawie, niestety nie ma środków na remont drogi. W czwartek na posiedzeniu
komisji będzie poruszony temat aby te drogi objechać i obejrzeć. Radny Maćkowiak podziękował
za  odpowiedź  i  zapytał  czy  będzie  mógł  uczestniczyć  w  tych  oględzinach.  Radny  Ceglarek
odpowiedział, że na pewno zostanie zaproszony.
Następnie głos zajął  radny Tomasz Woźniczka,  który zapytał  o  projekt modernizacji  rynku czy
w  tym  roku  będą  podjęte  działania?  Kolejne  pytanie  radnego  dotyczyło  planu  inwestycji
długoletniej,  czy  taki  plan  jest  przygotowywany  i  jakie  priorytety  będą  brane  pod  uwagę
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w najbliższych  latach?  Następnie  głos  zabrał  Pan  radny Maćkowiak,  który  zwrócił  uwagę  na
uszkodzenia dróg po okresie zimowym. Na zapytania Państwa Radnych odpowiedzi udzielił Pan
Burmistrz,  który  wyjaśnił,  że  koncepcja  rewitalizacji  miasta  jest  przygotowywana  przez  firmę
Pracownię Architektoniczną Wojciecha Kurzawy z Leszna, która jest na ukończeniu. Pan Burmistrz
zaznaczył,  iż  tematem priorytetowym w ostatnich miesiącach była  oświata,  ale  na najbliższych
posiedzeniach  komisji  koncepcja  rewitalizacji  rynku  zostanie  poruszona.  Jeżeli  chodzi
o modernizację chodników, to jest opracowany plan powyższych inwestycji w rozłożeniu na lata. 
Więcej pytań nie było.

Do pkt. 5. Informacja przewodniczącego Rady o działan  iach podejmowanych w okresie  
międzysesyjnym.

Przewodniczący Rady pan Jarosław Bartkowiak zapoznał uczestników sesji  z podjętych działań
w  okresie  międzysesyjnym.  Pytań  nie  było.  Pisemna  informacja  stanowi  załącznik  nr  2  do
niniejszego protokołu.

Do  pkt.  6.  Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy  w  okresie  między  sesyjnym
i o wydanych zarządzeniach.

Burmistrz Bojanowa pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które
miały miejsce w okresie międzysesyjnym oraz przedstawił wydane zarządzenia. Pytań nie było.
Informacje stanowią załącznik nr 3 i załącznik nr 4 do protokołu.

Do pkt. 7. Ocena zakładów i jednostek organizacyjnych gminy:
1)Miejska Biblioteka Publiczna w Bojanowie

Informacja  o  działalności  Miejskiej  Biblioteki  Publicznej  w  Bojanowie  została  przedstawiona
i omówiona na posiedzeniach Komisji Stałych w dniu 21 marca 2017 roku. Pytań nie było. Za
pozytywną oceną działalności MBP w Bojanowie było 12 głosów „za” (nieobecni radni: Klimasz
Dariusz,  Kotlarczyk  Marek).  Sprawozdanie  z  działalności  Miejskiej  Biblioteki  Publicznej
w Bojanowie zostało ocenione pozytywnie i stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Do pkt. 7. Ocena zakładów i jednostek organizacyjnych gminy:
2)Gminne Centrum Kultury Sportu Turystyki i Rekreacji w Bojanowie

Informacja o działalności Gminnego Centrum Kultury Sportu Turystyki i Rekreacji w Bojanowie
została przedstawiona i omówiona na posiedzeniach Komisji Stałych w dniu 21 marca 2017 roku.
Głos zajął  Radny Powiatowy Wiesław Ceglarek,  który złożył  podziękowania na ręce Dyrektora
i pracowników GCKSTiR w Bojanowie w imieniu klubu sportowego RUCH Bojanowo. Pytań nie
było. Za pozytywną oceną działalności GCKSTiR w Bojanowie było 12 głosów „za” (nieobecni
radni:  Klimasz  Dariusz,  Kotlarczyk  Marek).  Sprawozdanie  z  działalności  Gminnego  Centrum
Kultury  Sportu  Turystyki  i  Rekreacji  w  Bojanowie  zostało  ocenione  pozytywnie  i  stanowi
załącznik nr 6 do protokołu.

Do pkt. 7. Ocena zakładów i jednostek organizacyjnych gminy:
3)Ośrodek Pomocy Społecznej w Bojanowie

Informacja  o  działalności  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Bojanowie  została  przedstawiona
i omówiona na posiedzeniach Komisji Stałych w dniu 21 marca 2017 roku. Pytań nie było. Za
pozytywną oceną działalności OPS w Bojanowie było 12 głosów „za” (nieobecni radni: Klimasz
Dariusz,  Kotlarczyk  Marek).  Sprawozdanie  z  działalności  Ośrodka  Pomocy  Społecznej
w Bojanowie zostało ocenione pozytywnie i stanowi załącznik nr 7 do protokołu.
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Do pkt. 7. Ocena zakładów i jednostek   organizacyjnych gminy:
4)Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie

Informacja o działalności Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie została przedstawiona
i  omówiona  na  posiedzeniach  Komisji  Stałych  w  dniu  21  marca  2017  roku.  Pytań  nie  było.
Za  pozytywną  oceną  działalności  ZWiK  w  Bojanowie  było  12  głosów  „za”  (nieobecni  radni:
Klimasz  Dariusz,  Kotlarczyk  Marek).  Sprawozdanie  z  działalności  Zakładu  Wodociągów
i Kanalizacji  w Bojanowie zostało ocenione pozytywnie i stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Do pkt. 7. Ocena zakładów i jednostek organizacyjnych gminy:
5)Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Gołaszynie

Informacja o działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Gołaszynie została
przedstawiona i omówiona na posiedzeniach Komisji Stałych 21 marca 2017 roku. Pytań nie było.
Za pozytywną oceną działalności ZGKiM w Gołaszynie było 12 głosów „za” (nieobecni radni:
Klimasz  Dariusz,  Kotlarczyk  Marek).  Sprawozdanie  z  działalności  Zakładu  Gospodarki
Komunalnej i Mieszkaniowej w Gołaszynie zostało zaopiniowane pozytywnie i stanowi załącznik nr
9 do protokołu.

Do pkt. 8. Informacja o realizacji  Gminnego Programu Profilaktyki i  Rozwiązywania  
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Bojanow  o.

Informacja  o  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych  i  Przeciwdziałania  Narkomanii  została  przedstawiona  na  posiedzeniach  Komisji
Stałych i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. Pytań nie było.

Do pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie:

1)przyjęcia sprawozdania Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie za 2016 r. oraz potrzeby
w zakresie pomocy społecznej.

Projekt uchwały został  szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji  Stałych Rady Miejskiej
w Bojanowie. Pytań nie było. Uchwałę podjęto 12 głosami „za” (nieobecni radni: Klimasz Dariusz,
Kotlarczyk Marek).  Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 marca 2017 roku w sprawie
przyjęcia  sprawozdania  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Bojanowie  za  2016  r.  oraz  potrzeby
w zakresie pomocy społecznej została podjęta i stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Do pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie:

2)zmiany Uchwały Nr XXVII/194/05 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 lutego 2005 roku
w sprawie warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi
świadczone przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Bojanowie.

Projekt uchwały został  szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji  Stałych Rady Miejskiej
w Bojanowie. Pytań nie było. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych przy jednym głosie
przeciw  (radny  Tomasz  Woźniczka,  nieobecni  radni:  Klimasz  Dariusz,  Kotlarczyk  Marek).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 marca 2017 roku w sprawie zmiany Uchwały Nr
XXVII/194/05  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  24  lutego  2005  roku  w  sprawie  warunków
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi świadczone przez Ośrodek
Pomocy Społecznej w Bojanowie została podjęta i stanowi załącznik nr 12 do protokołu.
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Do pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie:

3)uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie Gminy Bojanowo.

Projekt uchwały został  szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji  Stałych Rady Miejskiej
w Bojanowie. Pytań nie było. Uchwałę podjęto 12 głosami „za” (nieobecni radni: Klimasz Dariusz,
Kotlarczyk Marek).  Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 marca 2017 roku w sprawie
uchwalenia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności
zwierząt na terenie Gminy Bojanowo została podjęta i stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Do pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie:

4)ustanowienia pomnika przyrody.

Projekt uchwały został  omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie.
Głos zajęła Pani Sołtys Wieńczysława Barteczka, która zapytała o jakie konkretnie drzewa chodzi.
Pan Burmistrz wyjaśnił, że są to dwa dęby rosnące przy leśniczówce w Sowinach, które mają ponad
230  lat.  Noszą  nazwę  Jerzy  i  Stanisław.  Pan  Burmistrz  zaznaczył,  iż  jest  to  jedna  z  uchwał
podejmowana od dobrych 20, 30 lat,  nigdy takiej  uchwały do tej  pory nie było. Pan Burmistrz
wspomniał również o akcji sadzenia drzew w Czechnowie, zachęcał do udziału w akcji. Nie było
więcej pytań.  Uchwałę podjęto 12 głosami „za” (nieobecni radni: Klimasz Dariusz, Kotlarczyk
Marek). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 marca 2017 roku w sprawie ustanowienia
pomnika przyrody została podjęta i stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Do pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie:

5)miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  wyznaczenia  korytarza
technologicznego napowietrznej linii elektroenergetycznej WN 110 kV relacji GPZ Rawicz –
GPZ Góra, na terenie obrębu Czechnowa i Sułowa Małego, gmina Bojanowo.

Projekt uchwały został  szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji  Stałych Rady Miejskiej
w Bojanowie. Pytań nie było. Uchwałę podjęto 12 głosami „za” (nieobecni radni: Klimasz Dariusz,
Kotlarczyk Marek).  Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 marca 2017 roku w sprawie
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wyznaczenia korytarza technologicznego
napowietrznej linii elektroenergetycznej WN 110 kV relacji GPZ Rawicz – GPZ Góra, na terenie
obrębu Czechnowa i Sułowa Małego, gmina Bojanowo została podjęta i stanowi załącznik nr 15 do
protokołu.

Do pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie:

6)określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do pierwszej  klasy
dla kandydatów spoza obwodów szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Bojanowo.

Projekt uchwały został  szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji  Stałych Rady Miejskiej
w Bojanowie. Pytań nie było. Uchwałę podjęto 12 głosami „za” (nieobecni radni: Klimasz Dariusz,
Kotlarczyk Marek).  Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 marca 2017 roku w sprawie
określenia  kryteriów  obowiązujących  w  postępowaniu  rekrutacyjnym  do  pierwszej  klasy  dla
kandydatów spoza obwodów szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Bojanowo została
podjęta i stanowi załącznik nr 16 do protokołu.
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Do pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie:

7)określenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych
przedszkoli oraz publicznych innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez
Gminę  Bojanowo  oraz  dokumentów  niezbędnych  do  potwierdzenia  tych  kryteriów
stosowanych na drugim etapie rekrutacyjnym.

Projekt uchwały został  szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji  Stałych Rady Miejskiej
w Bojanowie. Pytań nie było. Uchwałę podjęto 12 głosami „za” (nieobecni radni: Klimasz Dariusz,
Kotlarczyk Marek).  Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 marca 2017 roku w sprawie
określenia  kryteriów  wraz  z  liczbą  punktów  w  postępowaniu  rekrutacyjnym  do  publicznych
przedszkoli oraz publicznych innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę
Bojanowo oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów stosowanych na drugim
etapie rekrutacyjnym  została podjęta i stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Do pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie:

8)zmiany Uchwały Nr XXVII/186/17 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 31 stycznia 2017 r. w
sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych          i niepublicznych
przedszkoli, szkół i innych form wychowania przedszkolnego zakładanych i prowadzonych na
terenie  Gminy  Bojanowo  przez  podmioty  inne  niż  jednostki  samorządu  terytorialnego
i ministrów oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania.

Projekt uchwały został  szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji  Stałych Rady Miejskiej
w Bojanowie. Pytań nie było. Uchwałę podjęto 12 głosami „za” (nieobecni radni: Klimasz Dariusz,
Kotlarczyk Marek).  Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 marca 2017 roku w sprawie
zmiany  Uchwały  Nr  XXVII/186/17  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  31  stycznia  2017  r.
w  sprawie  ustalenia  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  publicznych  i  niepublicznych
przedszkoli,  szkół  i  innych  form  wychowania  przedszkolnego  zakładanych  i  prowadzonych  na
terenie Gminy Bojanowo przez podmioty inne niż jednostki samorządu terytorialnego i ministrów
oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania została podjęta i stanowi załącznik
nr 18 do protokołu.

Do pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie:

9)w  sprawie  dostosowania  sieci  szkół  podstawowych  i     gimnazjum  do  nowego  ustroju
szkolnego.

Projekt uchwały został  szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji  Stałych Rady Miejskiej
w Bojanowie. Pytań nie było. Uchwałę podjęto 10 głosami „za” przy 1 głosie wstrzymującym się
(radny Sebastian Miekisz)  oraz 1 głosie  przeciw ( radny Krzysztof  Wodecki),  (nieobecni  radni:
Klimasz Dariusz, Kotlarczyk Marek). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 marca 2017
roku w sprawie  w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju
szkolnego została podjęta i stanowi załącznik nr 19 do protokołu.
Głos zabrał Pan Burmistrz, który poinformował, iż etap procedowania został zakończony, została
podjęta  stosowna uchwała. Pan Burmistrz podziękował wszystkim osobom, które zaangażowały się
w pracę nad ustanowieniem sieci szkół.

Do pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie:

10)zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok.
Projekt uchwały został  szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji  Stałych Rady Miejskiej
w Bojanowie. Głos zajęła Pani Skarbnik, która wyjaśniła, że są wprowadzone zmiany w uchwale
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budżetowej  w  związku  z  remontem  kortu  na  stadionie.  Wpłynęło  także  zawiadomienie  od
Wojewody Wielkopolskiego dotyczące dotacji na wychowanie przedszkolne. Wspomniana dotacja
była planowana w budżecie,  aby zbilansowały się wydatki.  Jako następny głos zajął  Pan radny
Maćkowiak,  który  zapytał  o  wydatki  majątkowe  dotyczące  wykupu  gruntów  ogródków
działkowych na kwotę 50 000zł. Pani Skarbnik wyjaśniła , że to są na razie kwoty szacunkowe i jest
to kwota planowana. Na dzień dzisiejszy kosztorysów jeszcze nie ma, ale są zabezpieczone środki
w budżecie,  aby rozmowy z działkowcami mogły dalej  trwać.  Pani Nowacka dodała, że jest to
kwota na odszkodowania dla działkowców. Pan radny Maćkowiak podziękował za wyjaśnienia.
Następnie  pytanie  zadał  Pan radny Jan Moryson „odnośnie  osób,  które  w ogólne  nie  chcą  już
działki  ani  w  zamian  czy  oni  też  dostaną  odszkodowanie  ?”  Pan  Burmistrz  wyjaśnił,  że  jest
propozycja przejścia na inne ogrody lub będzie dokonywana ocena tego co, na działce pozostanie.
Więcej  pytań  nie  było.  Uchwałę  podjęto  12  głosami  „za”  (nieobecni  radni:  Klimasz  Dariusz,
Kotlarczyk Marek).  Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 marca 2017 roku w sprawie
zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok została podjęta i stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Do pkt. 10. Odpowiedzi na zapytania radnych:

Nie było pytań.

Do pkt. 11. Wolne głosy i wnioski:

Pan  radny  Woźniczka  zawnioskował  o  usunięcie  dwóch  starych  pomp  z  ulicy  Podgórnej
i Półwiejskiej – odpowiedzi udzielił pan Maciej Dubiel Burmistrz Bojanowa, który zasygnalizował,
że takie działania trzeba skonsultować z konserwatorem.
Pan Burmistrz  poinformował  o  rozstrzygnięciu  przetargów:  pierwszy przetarg  dotyczy budowy
przejścia  ścieżki  pieszo-rowerowej  przez  łącznicę  drogi  ekspresowej  S5  w Gołaszynie,  została
wybrana firma PRAMAS z Leszna, która wykona inwestycje za 45.698,19 zł.  Kolejny przetarg
dotyczy przebudowy drogi  gminnej  w miejscowości  Giżyn.  Wygrała  firma MMZ z Sierakowa,
która wykona zadanie za 109.922.,00 zł. Inwestycja ma się zakończyć do 17 czerwca br. Następny
przetarg dotyczy przebudowy drogi gminnej w Wydartowie Pierwszym. Najkorzystniejszą ofertę
złożyła  firma  PRAMAS  z  Leszna,  która  wykona  zlecenie  za  kwotę  239.239,00  zł,  termin
zakończenia  robót  również  17  czerwca  br.  Następnie  Pan  Maciej  Dubiel  poinformował,  że  na
ścieżce  w  Tarchalinie  zostały  zamontowane  lampy  solarne.  Został  ogłoszony  przetarg  na
modernizację chodników na ul. Parkowej, Dąbrowskiego i Bojanowskiego. Inwestycja planowana
jest do końca maja br. Dobiegają końca Prace remontowe w Urzędzie Miejskim. Pan Burmistrz
wyjaśnił, że został rozstrzygnięty przetarg na naprawę nawierzchni drogowych. Została wybrana
firma DROGOMEL z  Góry,  która  wykona inwestycję  za kwotę  53.812,50 zł.  Kolejny przetarg
dotyczy  odnowienia pasów  i  znaków poziomych dróg i  ulic.  Najkorzystniejszą ofertę złożyła
firma  DROG  CHEM  SERWIS  z  Poznania,  która  wykona  zadanie  za  kwotę  7.927,50  zł.  Pan
Burmistrz poinformował, iż 17 marca syndyk firmy BERMONT zbierał oferty dotyczące sprzedaży
firmy. Dwie firmy zainteresowane złożyły ofertę, firma z Polski złożyła najkorzystniejszą ofertę
o wartości ok. 3 mln złotych. Następnie Pan Maciej Dubiel poinformował, że zostały pozyskane
środki unijne na budowę miejsc rekreacji na terenie Gminy Bojanowo na kwotę 84.356,00 złotych.
Istnieje szansa na pozyskanie środków unijnych na stajenkę, a także w ramach Programu „Dzisiaj
Tworzymy Przyszłość” możemy uzyskać 1.273.081,40 złotych na doposażenie klas w szkołach,
wsparcie uczniów ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi oraz wsparcie nauczycieli w ramach
szkoleń. Kolejny projekt, w którym Gmina Bojanowo uczestniczy to Program „Wiedza Edukacja
i Rozwój na lata 2014-2020” w partnerstwie z WOKiSS oraz 20 gminami z Wielkopolski w całości
finansowany przez Ministerstwo Spraw Wewnętrznych i Administracji, które nazywa się „Cyfrowe
Samorządy Atutem Wielkopolski”. Finalnym efektem tego programu jest uruchomienie platformy
komunikacyjnej  usprawniającej  obsługę  przez  internet.  Pan  Burmistrz  podziękował  szczególnie
panu Krzysztofowi Kurpiszowi - Zastępcy Burmistrza za pełnienie funkcji koordynatora projektów
oraz wszystkim pracownikom, którzy są zaangażowani w powyższe projekty. Na zakończenie Pan
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Maciej  Dubiel  poinformował,  iż  w  związku  ze  śmiercią  Pana  radnego  oraz  sołtysa  Józefa
Czerwińskiego, odbędą się wybory. Pismo zawiadamiające zostało już skierowane do Komisarza
Wyborczego  w  Lesznie.  Wybory  przewidziane  są  na  koniec  czerwca  lub  początek  lipca.
W przypadku wyborów na Sołtysa taka uchwała będzie podejmowana już w kwietniu, a wybory
nastąpią w maju.
Pan sołtys Jan Zając zadał pytanie odnośnie budowy świetlicy wiejskiej w Sułowie Małym, czy są
podjęte  jakieś  działania?  Odpowiedzi  udzielił  Pan Burmistrz,  który wspomniał,  że  temat  został
poruszony na  posiedzeniu  komisji,  radni  zdecydowali,  że  projekt  zostaje  w budżecie,  świetlica
powstanie jednak w mniejszej kubaturze, niż została przedstawiona w projekcie.
Więcej pytań i wniosków nie było.

Do pkt. 12. Zakończenie:

W związku  z  wyczerpaniem przewidzianego  porządku  XXIX sesji,  Przewodniczący  Rady pan
Jarosław Bartkowiak dziękując wszystkim za przybycie zamknął obrady o godz. 10.00.

Protokolant:
Karolina Juskowiak
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